

EU-Konformitätserklärung EU-Declaration of conformity

im Sinne der EU-Druckgeräterichtlinie 2014/68/EU (DGRL)
in compliance with EU pressure equipment directive 2014/68/EU (PED)



Hiermit erklären wir in alleiniger Verantwortung, dass die nachfolgend aufgeführten Produkte die einschlägigen Normen erfüllen und als nichtselbständige Geräte zum Einbau in eine Maschine oder in eine Anlage bestimmt sind, wobei ihre Inbetriebnahme solange untersagt ist, bis sichergestellt wurde, dass die Gesamtmaschine oder Anlage den Bestimmungen der einschlägigen EG-Richtlinien entspricht.

We herewith declare for our own responsibility that the products mentioned below comply with the relevant safety requirements. They are destined to be assembled to another machine or installation as non-self-contained units. Their use is not allowed until it is ensured that the whole machine or installation refers to the relevant requirements of the Common Market Guidelines.

Bezeichnung / Name of product:

Kugelhähne / Ball-valves
C10, C16, C108, C200, C110
C10, C16, C108, C200, C110

Klappen / Butterfly-valves
K210
K210

Ventile / Valves
MVB, MV 308, MV309, MV310
MVB, MV 308, MV309, MV310

Mess- und Regeltechnik / Measuring and control systems (incl. pressure relief and reducing valves)
DHV712, DHV712-R, DHV716, DHV718, DMV750, DMV755, DMV765, DFM165...350, B895, BE891, SP820, MDM902
DHV 712, DHV712-R, DHV716, DHV718, DHV725, DMV750, DMV755, DMV765, DFM165...350, B895, BE891, SP820, MDM902

Produkte \leq DN100 sind für Medien der Gruppe 1, flüssig oder gasförmig bei $p_D > 0,5$ bar einzusetzen;
Produkte $>$ DN100 sind für Medien der Gruppe 2, flüssig oder gasförmig bei $p_D > 0,5$ bar einzusetzen.
Products with $DN \leq 100$ are for fluids of group 1, condition gaseous or liquid if $p_D > 0,5$ bar;
Products with $DN > 100$ are for fluids of group 2, condition gaseous or liquid, if $p_D > 0,5$ bar.

Produkte \leq DN25 entsprechen der DGRL 2014/68/EU Art. 4 §3. Sie dürfen deshalb nicht mit einem CE-Zeichen gekennzeichnet sein!
Products with $DN \leq 25$ meet the PED 2014/68/EU art. 4 §3. They must not bear the CE marking!

Angewandtes Konformitätsbewertungsverfahren / Applied conformity assessment PED:

Modul A - Interne Fertigungskontrolle

nach Anhang III der 2014/68/EU

Module A - internal production control

according to appendix III of 2014/68/EU

Vlotho, 20.02.2023

i.V. Achim Kaesberg
Corporate Data

Ort und Datum / Place and date

Name und Unterschrift der befugten Person / Name and signature of authorized person